
                 Protokół Nr VIII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu 30 października 2024 roku                       

w Urzędzie Miejskim w Łazach ul. Spółdzielcza 2 

  

Obrady rozpoczęto 30.10.2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14.10 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni Radni: 

1. Ciosek Adrian 

2. Garbarczuk Anna 

3. Janus Agnieszka 

4. Kośmida Justyna 

5. Lach Rafał 

6. Majczak Wiesława 

7. Pilis Andrzej 

8. Snopek Justyna 

9. Stempel Maria 

10. Supernak Renata   

11. Szkliniarz Anna 

12. Tabas Dariusz 

 

Nieobecni Radni: 

Wioletta Dratwa, Marta Grzesica, Barbara Starczynowska – nieobecność usprawiedliwiona 

 

Do punktu 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach Dariusz Tabas powiedział, że działając na podstawie 

art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwiera VIII sesję Rady 

Miejskiej  w Łazach kadencji  2024 – 2029. 

Następnie poinformował, że sesja Rady Miejskiej w Łazach jest transmitowana na żywo                            

i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania z sesji są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łazach i na stronie internetowej gminy. 

Nośnik z zapisem audio-video stanowi załącznik do protokołu i jest jego integralną częścią.  

https://www.youtube.com/watch?v=zUd9LvM7mxg&t=1s 

Podstawą przetwarzania wizerunku osób uczestniczących w sesji są przepisy Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej.  

 

Więcej informacji znajduje w Biuletynie Informacji Publicznej tut. urzędu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach po dokonaniu otwarcia sesji stwierdził, że jest quorum 

Rady i w związku z tym obrady są prawomocne. Powitał wszystkich przybyłych na dzisiejszą sesję 

Rady Miejskiej w Łazach. 



Do punktu 2 - Zatwierdzenie porządku obrad. 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że zgodnie z § 23 

Statutu Gminy Łazy został przedłożony Państwu Radnym proponowany porządek obrad wraz                    

z materiałami, po czym odczytał porządek obrad.  

Następnie zapytał, czy Radni wnoszą zmiany do porządku obrad dzisiejszej sesji.  

Propozycji zmian Radni nie zgłosili.  

Głosowano elektronicznie w sprawie zatwierdzenia porządku obrad.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Anna Garbarczuk, Agnieszka Janus, Justyna Kośmida, Rafał Lach, Wiesława 

Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Renata Supernak, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Dratwa, Marta Grzesica, Barbara Starczynowska 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie przyjęła porządek obrad VIII sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu 25 września 2024 r.                                    

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie  międzysesyjnym. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Zapytania i wnioski radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łazy                                    

na lata 2024-2033. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy na rok 2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek  podatku  od  nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Zawierciańskiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad dofinansowania inwestycji w zakresie oczyszczania 

ścieków na terenie Gminy Łazy. 

12. Informacje i sprawy różne. 

13. Odpowiedzi  na  zapytania i wnioski. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach o pracy między sesjami                            

i otrzymanej korespondencji. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

Do punktu 3 - Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu                                    

                        25 września 2024 r.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas przypomniał, że protokół był dostępny 

w Biurze Rady oraz w wersji elektronicznej zamieszczony był w programie E-sesja.  



Radni nie wnieśli uwag do protokołu.  

Rada Miejska w Łazach protokół z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu                                   

25 września 2024 r.  przyjęła  przez  aklamację.  

Do punktu 4 - Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Maciej Kaczyński - Burmistrz Łaz złożył sprawozdanie o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Do pobrania tutaj. 

Wypowiedź w linku: https://www.youtube.com/watch?v=zUd9LvM7mxg&t=354s 

 

Do punktu 5 - Interpelacje Radnych. 

Na dzisiejszej sesji pisemne interpelacje zgłosili:  

- Radna Anna Szkliniarz w sprawie braku i nieczytelnych znaków drogowych; 

- Radna Agnieszka Janus w sprawie wytyczenia i oznakowania przejścia dla pieszych przy 

przystanku autobusowym w Kuźnicy Masłońskiej; 

Wypowiedź w linku: https://www.youtube.com/watch?v=zUd9LvM7mxg&t=1255s 

 

Pisemne interpelacje złożyli również: 

- Radna Anna Garbarczuk w sprawie środków wydawanych na dodatki do paliwa; 

- Radna Barbara Starczynowska w sprawie remontu toalet w budynku Szkoły Podstawowej                                              

w Niegowonicach; 

- Radna Wioletta Dratwa w sprawie remontu toalet w budynku Szkoły Podstawowej                                              

w Niegowonicach. 

Pisemne interpelacje Radnych publikowane są na stronie bip.lazy.pl, do pobrania tutaj. 

 

Do punktu 6 - Zapytania i wnioski Radnych.  

 

Radni nie zabrali  głosu w tym punkcie.  

 

Do punktu 7 – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

                         Gminy Łazy na lata 2024-2033. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach Dariusz Tabas poinformował, że projekt uchwały 

wraz z autopoprawką był omówiony  na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 28 października 

2024 roku.  

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna ( 5 głosów za ) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łazy na 

lata 2024-2033. 

 

https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/18443194
https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/19956892


Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Agnieszka Janus, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Maria Stempel, Renata Supernak, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Kośmida, Justyna Snopek, Barbara Starczynowska 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie podjęła Uchwałę nr VIII/48/2024 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łazy na lata 2024-2033. 

 

 

Do punktu 8 – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy                 

                           na rok 2024.  

 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował radnych, że projekt uchwały 

wraz z autopoprawką był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 28 października 

2024 roku.  

 

Opinia Komisji Budżetowej jest pozytywna ( 4 głosy za ) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy  na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Agnieszka Janus, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Maria Stempel, Renata Supernak, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Justyna Kośmida, Justyna Snopek, Barbara Starczynowska 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie podjęła Uchwałę nr VIII/49/2024 w sprawie zmiany 

Uchwały budżetowej Gminy Łazy na rok 2024.  

 

 

 

 



Do punktu 9 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od      

                         nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały był 

omówiony  na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 28 października 2024 roku.  

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna ( 5 głosów za ) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Adrian Ciosek, Agnieszka Janus, Justyna Kośmida, Rafał Lach, Wiesława Majczak, Andrzej 

Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, Dariusz Tabas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Garbarczuk, Renata Supernak 

 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Dratwa, Marta Grzesica, Barbara Starczynowska 

 

Rada Miejska w Łazach większością głosów podjęła Uchwałę nr VIII/50/2024 w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

 

Do punktu 10 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu  

                           Zawierciańskiego. 

 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował radnych, że projekt uchwały był 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 28 października 2024 roku.  

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna ( 5 głosów za ) 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest jednogłośnie pozytywna ( 5 głosów za ) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Zawierciańskiego. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Anna Garbarczuk, Agnieszka Janus, Justyna Kośmida, Rafał Lach, Wiesława 

Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Renata Supernak, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Dratwa, Marta Grzesica, Barbara Starczynowska 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie podjęła Uchwałę nr VIII/51/2024 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Zawierciańskiego. 

 

 

Do punktu 11 - Podjęcie uchwały w sprawie zasad dofinansowania inwestycji w zakresie  

                           oczyszczania ścieków na terenie Gminy Łazy. 

 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował radnych, że projekt uchwały był 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 28 października 2024 roku.  

 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest jednogłośnie pozytywna ( 5 głosów za ) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której głos zabrali: 

- radna Renata Supernak 

- Burmistrz Łaz Maciej Kaczyński 

- kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Lokalowej  i Ochrony Środowiska 

  Joanna Popczyk 

 

Wypowiedź w linku: https://www.youtube.com/watch?v=zUd9LvM7mxg&t=1731s 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie zasad dofinansowania inwestycji w zakresie oczyszczania 

ścieków na terenie Gminy Łazy. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Anna Garbarczuk, Agnieszka Janus, Justyna Kośmida, Rafał Lach, Wiesława 

Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Renata Supernak, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Dratwa, Marta Grzesica, Barbara Starczynowska 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie podjęła Uchwałę nr VIII/52/2024 w sprawie zasad 

dofinansowania inwestycji w zakresie oczyszczania ścieków na terenie Gminy Łazy. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=zUd9LvM7mxg&t=1731s


Do punktu 12 – Informacje i sprawy różne. 

 

W punkcie tym głos zabrali: 

- Radna Maria Stempel – podziękowania w imieniu mieszkańców za doświetlenie ul. Kolejowej            

   w Łazach; 

- Radna Renata Supernak w sprawie: dostawienia lamp przy przedszkolu Biedroneczki                                   

  ul. Kolejowa  w Łazach; ustanowienie strefy ruchu na Osiedlu Podlesie; umiejscowienie przejścia  

  dla pieszych ul. Jesionowa w Łazach; oczyszczenie rowu odwodniającego wzdłuż drogi                               

  z Ciągowic do Łaz; ustaleń dotyczących budynku Urzędu Miejskiego z Komendantem Policji                 

  w Zawierciu; powołania Komisji Statutowej do prac nad Statutem Gminy;  utworzenia punktu  

  nieodpłatnej pomocy prawnej w Łazach;  

- Radna Justyna Kośmida – podziękowanie w imieniu mieszkańców za ustawienie ławek i koszy  

  przy ul. Konstytucji  3-go Maja i ul. Kościuszki w Łazach; 

- Radna Anna Szkliniarz – podziękowanie dla mieszkańców Łaz za pomoc w koszeniu oraz    

  dofinansowaniu i montażu gabloty ul. Młynek w Łazach; 

- Radna Anna Garbarczuk w sprawie spotkania w Szkole Podstawowej nr 1 w Łazach dotyczącego   

  ogrodzenia terenu szkoły i doświetlenie przejścia dla pieszych przy szkole – „aktywne przejście”;  

- Burmistrz Łaz Maciej Kaczyński – odpowiedzi na pytania radnych; 

- Radny Powiatu Zawierciańskiego Grzegorz Piłka w sprawie doświetlenia przejść dla pieszych  

  oraz dróg powiatowych i chodników przy tych drogach w Gminie Łazy jak również w sprawie  

  nieodpłatnej pomocy prawnej i nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na rok 2025 na  

  terenie powiatu zawierciańskiego;  

 

Wypowiedź w linku: https://www.youtube.com/watch?v=zUd9LvM7mxg&t=2264s 

 

 

Do punktu  13 - Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

Burmistrz Łaz Maciej Kaczyński poinformował, że odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone 

w formie pisemnej. 

 

 

Do punktu  14 -  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach o pracy między  

                            sesjami i otrzymanej korespondencji. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – poinformował, na posiedzeniu 

komisji w dniu 28 października 2024 roku Radni zostali zapoznani z korespondencją jaka 

wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym. Korespondencja jest do wglądu w Biurze Rady. 

 

Ponadto Przewodniczący poinformował, że do Rady Miejskiej w Łazach wpłynęły następujące 

informacje dotyczące oświadczeń majątkowych składanych za rok 2023: 

- informacja Wojewody Śląskiego dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach oraz przez  Burmistrza Łaz, 

- informacja Burmistrza Łaz dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych przez osoby do tego 

zobowiązane, 

- informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego odnośnie analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Łazach przez Radnych. 

https://www.youtube.com/watch?v=zUd9LvM7mxg&t=2264s


Braki formalne stwierdzone w oświadczeniach majątkowych w trybie roboczym są  uzupełniane 

przez  osoby zobowiązane do składania oświadczeń majątkowych. 

 

Do punktu 15 - Zamknięcie sesji. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – stwierdził, że wobec wyczerpania 

porządku obrad zamyka VIII Sesję Rady Miejskiej w Łazach kadencji 2024 - 2029. 

 

Protokół sporządziła Iwona Kurzeja                                 

        Przewodniczący                        

Rady Miejskiej w Łazach 

                                                                                                    /-/ Dariusz Tabas 

 


